

DENTURE CLEANER

Preparat do czyszczenia protez dentystycznych

DENATURE CLEANER

INSTRUKCJA UŻYCIA - PL

Charakterystyka produktu: Materiał pomocniczy do stosowania w pracowniach techniczno-dentystycznych oraz gabinetach stomatologicznych. Płyn – służy do rozpuszczenia kamienia nazębnego oraz wyeliminowania nieprzyjemnego zapachu używanej protezy zębowej. Proszek – do usuwania przebarwień powstających w wyniku spożywania pokarmów lub palenia wyrobów zawierających nikotynę.

Przeznaczenie: protezy dentystyczne, profesjonalne czyszczenie ruchomych protez zębowych

Przeciwwskazania: Nie stosować preparatu u osób uczulonych na którykolwiek ze składników preparatu. Zakaz stosowania wyrobu u osób o obniżonej odporności na składniki wyrobu.

Skutki uboczne: Na chwilę obecną nie stwierdzono występowania skutków ubocznych.

Odcienie barwne: Brak

Odmiany asortymentowe

Proszek:

[REF] TP300 Denture cleaner Proszek 150 g

Płyn:

[REF] TP301 Denture cleaner Płyn 500 ml

Skład chemiczny

Proszek: kwas amidosulfonowy i nadwęglan sodu

Płyn: kwas ortofosforowy i alkoholu izopropylowy

Sposób użycia

Zastosowanie: Producent zaleca w pierwszej kolejności usunięcie kamienia nazębnego z protezy za pomocą płynu, a następnie przebarwień za pomocą proszku. **Denture cleaner Płyn** i **Denture cleaner Proszek** nie stanowią zestawu, w zależności od potrzeb można używać tylko płyn lub tylko proszek. **Uwaga!** Nie należy mieszać **Denture cleaner Płyn** z **Denture cleaner Proszek**.

Płyn: Przygotowanie roztworu do oczyszczania i usuwania kamienia nazębnego:

1. Do naczynia odporne chemicznie (np. szklane) wlać taką ilość ciepłej wody z płynem **Denture cleaner Płyn** w rozcieńczeniu (1:1), aby proteza była w całości zanurzona w roztworze. Do osiągnięcia higienizacji i oczyszczenia protezy wystarczy 10 min. Dla uzyskania lepszego efektu czas pozostawienia protezy w roztworze można wydłużyć. **Uwaga!** Efektywność procesu czyszczenia można zwiększyć umieszczając pojemnik z protezą zanurzoną w płynie w myjce ultradźwiękowej.
2. Dla uzyskania najlepszych efektów po wyjęciu protezy z roztworu należy wyczyścić ją za pomocą pistoletu parowego lub szczoteczki. **Uwaga!** W przypadku protezy pokrytej grubą warstwą kamienia należy powtórnie przeprowadzić zabieg moczenia i oczyszczania pistoletem parowym.
3. Pozostały roztwór można stosować kilkakrotnie, w zależności od stopnia zabrudzenia protezy. W przypadku kolejnego użycia roztworu, należy bezwzględnie zdezynfekować każdą protezę (po użyciu płynu).
4. Przed włożeniem protezy do ust pacjenta dokładnie opłukać protezę pod bieżącą wodą i zdezynfekować.

Proszek: Przygotowanie roztworu usuwającego przebarwienia i osady:

1. Do naczynia odporne chemicznie (np. szklane) wlać 200 ml ciepłej wody o temp. 40° - 60°C, po czym wsypać 5 g (1 łyżeczkę) proszku **Denture cleaner Proszek**. Proteza powinna być w całości zanurzona w roztworze.
2. Po włożeniu protezy do roztworu następuje reakcja intensywnego wydzielania gazu.
3. Standardowy czas usuwania przebarwień protezy wynosi 10 min. W razie konieczności czas pozostawienia protezy w roztworze można wydłużyć max. do 15 min.
4. Pozostały roztwór wylać.
5. Przed włożeniem protezy do ust pacjenta dokładnie opłukać protezę pod bieżącą wodą i zdezynfekować.

Uwaga! W przypadku widocznych śladów wieloletniego użytkowania protezy przez pacjenta, w miejscu kontaktu akrylu z powierzchnią zębów może występować szczerlina brzożna. Ciężne ślady w tej okolicy, będące efektem adsorbowania substancji organicznych zawartych np. w kawie, papierosach, zostają wybite. Konsekwencją tego mogą być białe pozostałości po procesie utleniania. Z uwagi na to, że z czasem akryl traci spójność swojej struktury, w niektórych miejscach protezy mogą pojawić się białe „pajęczniki”, będące efektem wyżej wymienionej procesu utleniania wtrętów organicznych w strukturze protezy. Dla ograniczenia tego efektu zaleca się skrócenie czasu pozostawienia protezy w roztworze usuwającym przebarwienia.

Zagrożenia i przeciwdziałanie

Informacje dla techników dentystycznych:

Uwaga! Istnieje możliwość przeniesienia infekcji. Każdą protezę należy umyć i zdezynfekować przed umieszczeniem w jamie ustnej.

Proszek:

H314 Powoduje poważne oparzenia skóry oraz uszkodzenia oczu.

H336 Może wywołać uczucie senności lub zawroty głowy.

P264 Dokładnie umyć ręce po użyciu.

P270 Nie jeść, nie pić i nie palić podczas używania produktu.

P273 Unikać uwolnienia do środowiska.

P280 Stosować rękawice ochronne/ochronę oczu/ochronę twarzy.

P302+P352 W PRZYPADKU KONTAKTU ZE SKÓRĄ: Umyć dużą ilością wody z mydłem.

P305+P351+P338 W PRZYPADKU DOSTANIA SIĘ DO OCZU: Ostrożnie płukać wodą przez kilka minut. Wyjąć soczewki kontaktowe, jeżeli są i można je łatwo usunąć. Nadal płukać.

DENATURE CLEANER

INSTRUKCJA UŻYCIA - PL

P310 Natychmiast skontaktować się z OŚRODKIEM ZATRUC lub lekarzem.

P501 Zawartość/pojemnik usunąć do upoważnionego odbiorcy odpadów.

Płyn:

H272 Może intensyfikować pożar; utleniać.

H302 Działa szkodliwie po połknięciu.

H315 Działa drażniąco na skórę.

H318 Powoduje poważne uszkodzenie oczu.

H412 Działa szkodliwie na organizmy wodne, powodując długotrwałe skutki.

P220 Trzymać/przechowywać z dala od odzieży/materiałów zapalnych.

P221 Zastosować wszelkie środki ostrożności w celu uniknięcia mieszania z innymi materiałami zapalnymi.

P264 Dokładnie umyć ręce po użyciu.

P270 Nie jeść, nie pić i nie palić podczas używania produktu.

P271 Stosować wyłącznie na zamkniętym lub w dobrze wentylowanym pomieszczeniu.

P273 Unikać uwolnienia do środowiska.

P280 Stosować rękawice ochronne/ochronę oczu/ochronę twarzy.

P301+P312 W PRZYPADKU POŁKNIECIA: W przypadku dużego zamoczenia skontaktować się z OŚRODKIEM ZATRUC lub z lekarzem.

P302+P352 W PRZYPADKU KONTAKTU ZE SKÓRĄ: Umyć dużą ilością wody z mydłem.

P305+P351+P338 W PRZYPADKU DOSTANIA SIĘ DO OCZU: Ostrożnie płukać wodą przez kilka minut. Wyjąć soczewki kontaktowe, jeżeli są i można je łatwo usunąć. Nadal płukać.

P332+P313 W przypadku wystąpienia podrażnienia skóry: Zasięgnąć porady/zgłosić się pod opiekę lekarza.

P362 Zanieczyśczone odzież zdjąć i wyprać przez ponownym użyciem.

P501 Zawartość/pojemnik usunąć do upoważnionego odbiorcy odpadów.

Proszek i płyn:

W przypadku wdychania: Jeśli osoba poszkodowana oddycha, należy przynieść ją na świeże powietrze i zapewnić spokój. Jeśli osoba poszkodowana nie oddycha zastosować sztuczne oddychanie. Zasięgnąć porady medycznej.

W przypadku kontaktu ze skórą: Miejsce kontaktu natychmiast umyć dokładnie dużą ilością wody z mydłem. Kontynuować płukanie przez 10min. W przypadku wystąpienia oparzenia lub podrażnienia zasięgnąć porady medycznej.

W przypadku kontaktu z oczami: Natychmiast dokładnie wypłukać oczy dużą ilością wody przy otwartych powiekach przez co najmniej 15 minut i skonsultować się z lekarzem.

W przypadku połknięcia: Osobie nieprzytomnej nigdy nie podawać ani doustnie. Natychmiast wypłukać jamę ustną wodą. Podać poszkodowanemu niewielką ilość wody do picia. Nie wywoływać wymiotów. Niezwłocznie skonsultować się z lekarzem (pokażać opakowanie lub etykietę).

Informacje dla lekarzy stomatologów:

Uwaga! Istnieje możliwość przeniesienia infekcji. Każdą protezę należy umyć i zdezynfekować przed umieszczeniem w jamie ustnej.

Przechowywanie i postępowanie w wyrobem

Przechowywać w suchych i dobrze wentylowanych pomieszczeniach, w handlowych, szczerline zamkniętych opakowaniach, w temperaturze nie przekraczającej 25°C. Nie używać wyrobu po upływie terminu ważności podanego na opakowaniu handlowym i etykietach składników wyrobu.

Postępowanie z odpadami

Usuwać zgodnie z obowiązującymi przepisami o odpadach. Opakowania kartonowe, etykiety, instrukcje – możliwość recyklingu, usuwać jako odpady niebezpieczne. Opakowanie po płynie i po proszku – odpad niebezpieczny. Przekazać do upoważnionego odbiorcy odpadów. Zużyte roztwory górbce po proszku i płynie – odpad niebezpieczny. Przekazać do upoważnionego odbiorcy odpadów.

Uwaga!

Materiał tylko do profesjonalnego stosowania w pracowniach techniczno – dentystycznych oraz gabinetach stomatologicznych.

Instrukcje pisemne, słowne oraz informacje przekazywane w czasie prezentacji przez producenta wynikają z aktualnego poziomu techniki dentystycznej i technologii. Należy traktować je jako informacje obowiązujące. Informacje uzyskane od osób trzecich (ze względu na różny poziom ich uprawnień) nie zwalniają użytkownika od osobistego sprawdzenia czy preparat nadaje się do określonego przeznaczenia. Ponieważ jego stosowanie odbywa się bez możliwości kontroli ze strony producenta ogranicza to odpowiedzialność wytwórcy do wartości dostarczonego materiału.

Szczegółowe informacje na temat wszystkich materiałów firmy Everall7 można uzyskać pod numerem tel.:

+48 602 701 001.

Wszelkie uwagi dotyczące naszych wyrobów prosimy kierować na nasz adres.

DENATURE CLEANER

ИНСТРУКЦИЯ ПО ПОЛЬЗОВАНИЮ - RU

Характеристика препарата: Вспомогательный материал для использования в зуботехнических лабораториях и стоматологических кабинетах. Жидкость используется для растворения зубного налета и устранения неприятного запаха используемого зубного протеза. Порошок – для удаления пищевых и никотиновых красителей на зубном протезе, обрабатывающих при приеме пищи или курении.

Назначение: профессиональная чистка съемных зубных протезов.

Противопоказания: не использовать препарат для пациентов с аллергией на любой из его компонентов. Этот препарат не должен использоваться лицами с пониженным иммунитетом на компоненты препарата.

Побочные действия: На данный момент побочных реакций не выявлено.

Оттенки цвета: Не используются.

Ассортимент:

Порошок:

[REF] TP300 Denture cleaner Порошок 150 г

Жидкость:

[REF] TP301 Denture cleaner Жидкость 500 мл

Химический состав:

Порошок: аммонийсulfоновая кислота и перкарбонат натрия

Жидкость: ортофосфорная кислота и изопропиловый спирт

Способ применения:

Применение: производитель рекомендует сначала использовать жидкость, чтобы удалить зубной налет, а затем порошок, который устраняет пигментацию с зубных протезов. Жидкость **Denture cleaner** и Порошок **Denture cleaner** не соединяются между собой, а используются по отдельности, в зависимости от необходимости можно использовать только жидкость или только порошок. **Внимание!** Не смешивать. Жидкость **Denture cleaner** и Порошок **Denture cleaner**.

Жидкость: Пригот. отведение раствора для чистки и удаления зубного налета:

1. В химический стойкий сосуд (напр., стеклянный) влить теплую воду и жидкостью **Denture cleaner** в пропорции 1:1, чтобы полностью погрузиться в раствор. Для гигиеничной очистки протеза достаточно 10 минут. Лучшего результата можно достичь, увеличив время нахождения протеза в растворе. **Внимание!** Эффективность процесса очистки можно увеличить, поместив сосуд с раствором жидкости и протезом в ультразвуковую ванну.
2. После извлечения протеза, протез следует обязательно подвергнуть пароструйной очистке или с помощью шпателя. **Внимание!** В случае сильного загрязнения протеза, покрытого толстым слоем зубного налета, а следует повторить процедуру замачивания и пароструйной очистки.
3. Оставшийся раствор можно использовать несколько раз, в зависимости от степени окрашивания. В случае повторного использования раствора следует обязательно продезинфицировать каждый протез (после использования жидкости).
4. Перед использованием протеза в ротовой полости пациента, следует тщательно промыть протез в проточной воде и продезинфицировать.

Порошок: Приготовление раствора для удаления окрашивания и налета:

1. В химический стойкий сосуд (напр., стеклянный) влить 200 мл теплой воды с температурой 40° - 60°C, после чего всыпать 5 г (1 ложечку) порошка **Denture cleaner**. Протез должен быть полностью погружен в раствор.
2. После помещения протеза в раствор начинается реакция с интенсивным выделением газа.
3. Стандартное время удаления с протеза пищевых и никотиновых красителей составляет 10 минут. В случае необходимости время нахождения протеза в растворе можно увеличить, но не более чем до 15 минут.
4. Оставшийся раствор вылить.

Увгга! Перед использованием протеза в ротовой полости пациента, следует тщательно промыть протез в проточной воде и продезинфицировать.

Внимание! В случае многолетнего использования протеза пациентом акрил может терять целостность структуры, в таких местах происходит абсорбция органических веществ, содержащихся, например, в кофе или сигаретах в виде темных следов (например, в месте контакта акрила с поверхностью зуба). После отбеливания протеза, в результате реакции окисления органических включений в его структуре, на их месте могут появиться белые следы («пятна»). Для ограничения этого эффекта рекомендуется сократить время нахождения протеза в растворе для удаления пищевых и никотиновых красителей.

Риски и профилактика

Информация для зубных техников:

Внимание! Существует возможность переноса инфекции. Перед установкой в ротовую полость каждый протез следует вымыть и продезинфицировать.

Порошок:

H314 Вызывает серьезные ожоги кожи и повреждения глаз.

H336 Может вызвать сонливость и головокружение.

P264 После работы тщательно вымыть руки.

P270 Не принимать пищу, не пить и не курить в процессе использования этого продукта.

DENATURE CLEANER

ИНСТРУКЦИЯ ПО ПОЛЬЗОВАНИЮ - RU

P273 Не допускать попадания в окружающую среду.

P280 Пользоваться защитными перчатками защитной одержкой/средствами защиты глаз/лицом.

P302+P352 ПРИ ПОПАДАНИИ НА КОЖУ: Промыть большим количеством воды с мылом.

P305+P351+P338 ПРИ ПОПАДАНИИ В ГЛАЗА: Осторожно промыть глаза водой в течение нескольких минут. При использовании контактных линз, их следует снять и продолжить промывание глаз.

P310 Немедленно обратиться в ТОКСИКОЛОГИЧЕСКИЙ ЦЕНТР или к врачу.

P501 Утилизировать отходы в соответствии местным требованиям.

Важность:

H272 Может активировать возгорание, окислитель.

H302 Вредно при проглатывании.

H315 Вызывает раздражение кожи.

H318 Вызывает серьезные повреждения глаз.

H410 Вредно для водных организмов с долгосрочными последствиями.

P220 Не допускать соприкосновения/хранить отдельно от одежды/оружия материю аэроз.

P221 Принять меры предосторожности от смешения с горючими материалами.

P261 После работы тщательно вымыть руки.

P270 Не принимать пищу и не курить в процессе использования этого продукта.

P273 Не допускать попадания в окружающую среду.

P280 Пользоваться защитными перчатками защитной одержкой/средствами защиты глаз/лицом.

P301+P312 ПРИ ПРОГЛАТЫВАНИИ: Обратиться в ТОКСИКОЛОГИЧЕСКИЙ ЦЕНТР или к специалисту при первом симптоме.

P302+P352 ПРИ ПОПАДАНИИ НА КОЖУ: Промыть с обильным количеством воды с мылом.

P305+P351+P338 ПРИ ПОПАДАНИИ В ГЛАЗА: Осторожно промыть глаза водой в течение нескольких минут. При использовании контактных линз, их следует снять и продолжить промывание глаз.

P332+P313 ПРИ ВОЗНИКНОВЕНИИ РАЗДРАЖЕНИЯ КОЖИ: Обратиться за медицинской помощью консультанта.

P362 Снять загрязненную одежду и выстирать её.

P501 Утилизировать отходы в соответствии местным требованиям.

Перошение и важность:

В случае вдыхания: Если пострадавший дышит, следует вынести его на свежий воздух и обеспечить покой. Если пострадавший не дышит, сделать искусственное дыхание. Обратиться к врачу. **В случае контакта с кожей:** Место контакта сразу же тщательно вымыть. Большим количеством воды с мылом.

Продолжать промывание в течение 10 мин. В случае появления отека или раздражения обратиться к врачу. **В случае попадания в глаза:** Сразу же, удерживая веки открытыми, тщательно промыть глаза большим количеством воды в течение не менее 15 минут и обратиться к врачу. **В случае проглатывания:** При потере сознания поглотившему ничего не вводить перорально. Немедленно прополоскать ротую полость водой. Дать пострадавшему выпить небольшое количество воды. Не вызывать рвоту. Немедленно обратиться к врачу (показать ему упаковку или этикетку).

Информация для стоматологов:

Внимание! Существует возможность переноса инфекции. Перед установкой в ротовую полость каждый протез следует вымыть и продезинфицировать.

Хранение и обращение с препаратом

Хранить в сухом, хорошо проветриваемом помещении, в плотно закрытой герметичной упаковке, при температуре не выше 25°C. Не использовать препарат после истечения срока годности, указанного на торговой упаковке и этикетках компонентов препарата.

Обращение с отходами

Утилизировать в соответствии с соответствующими нормами по утилизации отходов. Картонные упаковки, этикетки, инструкции могут перерабатываться, утилизировать их как бытовые отходы, не представляющие опасности. Упаковка, жесткости и порошка являются опасными отходами. Передать специализированному предприятию по сбору отходов.

Использованные рабочие растворы порошка и жесткости являются опасными отходами. Передать специализированному предприятию по сбору отходов.

Внимание!

Материал только для профессионального использования в зуботехнических лабораториях и стоматологических кабинетах.

Письменные и устные инструкции, а также информация, сообщаемая производителем во время презентации, вытекают из современного уровня стоматологической техники и технологии. К ним следует относиться как к обзорной информации. Информация, полученная от третьих лиц (ввиду разного уровня их полномочий), не освобождает пользователя от личной проверки пригодности препарата для определенной цели. Поскольку препарат используется без возможности контроля со стороны производителя, ответственность изготовителей ограничивается стоимостью поставленного материала.

Все замечания, касающиеся наших продуктов, просим направлять на наш адрес:

DENATURE CLEANER

INSTRUCTIONS FOR USE - EN

Product characteristics: Auxiliary material for use in technical and dental laboratories as well as dental clinics. Liquid – for dissolving calculus and eliminating unpleasant odor from dental dentures used. Powder – for removing stains caused by food or nicotine-containing products.

Intended use: dental dentures, professional cleaning of removable dental dentures.

Contraindications: Do not use the product for patients allergic to any of its ingredients. This product must not be used by patients with a decreased immunity to be ingredients.

Adverse reactions: No specific adverse reactions are known at the moment.

Colour shades: Not applicable

Assortments

Powder:

REF TP300 Denture cleaner Powder 150 g

Liquid:

REF TP301 Denture cleaner Liquid 500 ml

Chemical composition

Powder: amidosulfonic acid and sodium persulfate

Liquid: phosphoric acid (V) and isopropyl alcohol

Instructions for use

Use: The manufacturer recommends that the liquid should be first used to remove calculus, and then powder to remove stains from the dentures. **Denture cleaner Liquid and Denture cleaner Powder** do not form a set and either only liquid or only powder should be used as **caution!** Do not mix **Denture cleaner Liquid and Denture cleaner Powder**.

Liquid: Preparation of calculus removal and cleaning solution:

1. Pour warm water containing **Denture cleaner Liquid** (diluted at 1:1) into a container made of a chemically resistant material (e.g. glass) so that the dentures are fully immersed in the solution.

For hygienisation and quick clean, 10 minutes are sufficient. For better results, longer soaking time may be used.

Caution! To achieve greater efficiency of the cleaning process, place the container with the dentures soaked in the liquid in an ultrasonic cleaning unit.

2. For best results, clean the dentures with a steam gun or brush after removing from the solution.

Caution! If the dentures show a thick calculus layer, repeat the procedure of soaking and cleaning with a steam gun.

3. The remaining solution may be used several times, depending on the degree of staining. If the solution is used again, the dentures must be disinfected (after using the liquid).

4. Rinse the dentures with running water and disinfect before placing them in the patient's mouth.

Powder: Preparation of stain and plaque removing solution:

1. Pour 200 mL of warm water (40° - 60°C) into a container made of a chemically resistant material (e.g. glass) and add 5 g (1 teaspoon) of **Denture cleaner Powder**. The dentures should be fully immersed in the solution.

2. After placing the dentures in the solution, a vigorous reaction of gas formation takes place.

3. For the removal of stains, soak the dentures for 10 minutes. If necessary, the dentures may be left in the solution for up to 15 minutes.

4. Discard the remaining solution.

5. Rinse the dentures with running water and disinfect before placing them in the patient's mouth.

Caution! If the dentures show signs of long-term use, there may be a marginal cleft at the point of contact between the acrylic material and teeth surface. Dark stains due to the absorption of organic substances contained e.g. in coffee or cigarettes will be removed. As a result, white post-oxidation residues may be observed. Since the structural cohesion of acrylic material tends to diminish over time, while "spider's webs" may be observed in some places on the dentures due to the oxygenation of organic inclusions in the dentures structure. To minimise this effect, reduce the time of soaking in the solution removing stains.

Risks and prevention

Information for dental technicians:

Caution! There is a risk of infection transmission. The dentures should be washed and disinfected at all times before placing them in the mouth.

Powder:

H314 Causes severe skin burns and eye damage.

H332 May cause drowsiness or dizziness.

P264 Wash hands thoroughly after handling.

P270 Do not eat, drink or smoke when using this product.

DENATURE CLEANER

INSTRUCTIONS FOR USE - EN

P273 Avoid release to the environment.

P280 Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection.

P302+P352 IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water.

P305+P351+P338 IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present and easy to do. Continue rinsing.

P310 Immediately call a POISON CENTER or doctor/physician.

P501 Dispose of contents/container to an authorized contractor.

Liquid:

H272 May intensify fire, oxidizer.

H302 Harmful if swallowed.

H315 Causes skin irritation.

H318 Causes serious eye damage.

H412 Harmful to aquatic life with long lasting effects.

P220 Keep/Store away from clothing/combustible materials.

P221 Take any precaution to avoid mixing with combustibles.

P264 Wash hands thoroughly after handling.

P270 Do not eat, drink or smoke when using this product.

P273Avoid release to the environment.

P280 Wear protective gloves/protective clothing/eye protection/face protection.

P301+P312 IF SWALLOWED: Call a POISON CENTER or doctor/physician if you feel unwell.

P302+P352 IF ON SKIN: Wash with plenty of soap and water.

P305+P351+P338 IF IN EYES: Rinse cautiously with water for several minutes. Remove contact lenses if present and easy to do. Continue rinsing.

P332+P313 IF SKIN IRRITATION OCCURS: Get medical advice/attention

P362 Take off contaminated clothing and wash before reuse.

P501 Dispose of contents/container to an authorized contractor.

Powder and liquid:

In case of inhalation:

If breathing, move the victim to fresh air and keep at rest. If not breathing, apply artificial respiration. Seek medical attention.

In case of skin contact:

Wash the affected area immediately with plenty of water and soap. Continue rinsing for 10 minutes. In case of burns or irritation, seek medical attention.

In case of eye contact:

Rinse thoroughly with plenty of water while keeping the eyelids wide open for at least 15 minutes and seek medical attention.

If swallowed:

Never give anything by mouth to an unconscious person. Rinse mouth immediately with water. Give a little water to drink. Do not induce vomiting. Seek medical advice immediately and show this container or label.

Information for dentists:

Caution! There is a risk of infection transmission. The dentures should be washed and disinfected at all times before placing them in the mouth.

Storage and handling

Store in a dry and well-ventilated area, in sealed commercial packaging, at a temperature not exceeding 25°C.

Do not use the product after the expiry date which is stated on the commercial packaging and labels of product ingredients.

Disposal considerations

Dispose of in accordance with the relevant local regulations. Cardboard packaging, labels, instructions – recyclable, return as non-hazardous domestic waste. Liquid and powder packaging – hazardous waste.

Deliver to an authorised provider of waste disposal services. Used working solutions of powder or liquid – hazardous waste. Deliver to an authorised provider of waste disposal services.

Caution! Material for professional use only in technical and dental laboratories as well as dental clinics.

All written and/or verbal instructions and information given during the presentation by the manufacturer are in accordance with the current level of dental techniques and technology. They should be considered applicable information. No information acquired from any third parties (given their different level of authorisation) releases the user from checking if the product is suitable for the intended particular use. Since the manufacturer has no control over the use of the product, the manufacturer's liability only covers the value of the supplied material.

Any comments relating to our products should be sent to our address.